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Närvarande: Sibban Andersson, Elin Abelsson, Efraim 

Pettersson, Anders Lundström, Helena Lundblom  

Frånvarande: Anneli Fredriksson (anmäld frånvaro) 

 

Närvarande 

 

Frånvarande 

 

Ordförande Sibban hälsade alla välkomna och förklarade 

mötet för öppnat. 

§ 1 

Öppnande  

 

Ordföranden föredrog dagordningen. 

BESLÖT ATT 

godkänna dagordningen 

§ 2 

Dagordning  

 

 
Förbundsrådet var bra. Förbundsstyrelsen fick tydliga, 

signaler, från deltagarna, i den fortsatta sammanslagnings-

diskussionen. Det informerades också kring sommarens 

förbundsläger. Efraim och Sibban deltog från kåren. 

 

18 spårarscouter från Levene och 16 från Timmersdala 

kommer att delta på Spårarhajken i Levene 1-2 juni. 

 

8 anmälda till Äventyrarnas cykelhajk. 

 

Elin och Efraim, presenterar det som finns planerat inför 

Landet Ingenstans. 23 scouter anmälda + 4 ledare, från både 

upptäckarna och äventyrarna.  

BESLÖT ATT  

Elin skickar ut dokument, kring Landet Ingenstans, som 

styrelsen ska kolla igenom. 

 

Klassfotbollen har gått bra, det känns som att det var färre 

deltagare, än vanligt, som kom till kårens aktivitet. På 

söndagen var vi för få ledare, vilket vi behöver kolla över till 

nästa år. Klassfotbollen viktigt för kåren, både för 

marknadsföring och rekrytering. 

 

Under vårterminens sista möten var det full aktivitet.  

Spårarna var vid badsjön och hade karneval. 

Upptäckarna hade tårtbakartävling. 

Äventyrarna hade ”Spring” med godis som priser. 

Alla avdelningar har under terminen haft inplanerade  

övernattningar och hajker.  

§ 3 

Rapporter  

Förbundsråd 

 

 

 

Spårarhajk 

 

Cykelhajk 

 

Landet Ingenstans 

 

 

 

Klassfotbollen 

 

 

Terminsavslutning 
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Till hösten ser avdelningarna ut så här: 

I dagsläget är det 8 spårare kvar och 7 nyanmälda. 

Medlemsrekrytering behövs för att få en full avdelning med 

max 24 deltagare.   

Upptäckaravdelningen kommer ha 22 scouter. 

Äventyraravdelningen kommer ha 20 scouter 

Utmanarpatrullen består av 6 scouter.  

 

Medlemsrekrytering  

 

 

På torsdag 31/5 har vi material - och ledarvård. Alla ledare 

utom 2 är anmälda. 

Vi arrangerar en Hantverksdag tillsammans med distriktet, i 

augusti.  

BESLÖT ATT  

Sibban och Efraim är ansvariga från kåren för hantverks-

dagen.  

§ 4 

Kommande arrangemang 

Material - och ledarvård 

 

Hantverksdagen 

 

 

Rekryteringsbidraget 2023 och 2024 kommer inte att betalas 

ut, enligt FM-beslut 2019.  

§ 5 

Rekryteringsbidrag från NSF 

 

 

Vi påminner om att Efraim och Anders ska måla sockeln på 

Scoutgården under sommaren.  

Vi påminner om att Anders och Olof ska fixa ett tak över 

slanförrådet. 

Ytterdörren krånglar ibland när man försöker öppna dörren 

inifrån. Dennis har lovat titta på dörren innan scoutmötena 

startar i höst.  

Finns behov att städa källaren. 

BESLÖT ATT  

ledarna, innan höstterminsstarten, städar källaren, i första 

hand lekrummet. 

§ 6 

Scoutgården  

måla sockeln 

Tak över slanförrådet 

 

Ytterdörren stora entrén 

 

 

 

Städning i lekrummet och 

övriga källaren 

 

BESLÖT ATT 

Inför evenemang som har deltagaravgift, ska den som gör 

inbjudan till scouterna även skicka en inbjudan till kassören 

för kännedom.  

Skriva en lathund kring hur vi ekonomiskt planerar ett 

arrangemang, så att alla i kåren har samma tankar. Sibban 

förbereder detta. 

§ 7 

Kassören har ordet 

Inbjudan till kassören 

 

Lathund inför arrangemang  
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Lokalt Aktivitetsstöd från Vara kommun har inte kommit 

ännu.  

BESLÖT ATT 

Helena kontaktar Magnus Söderwall och frågar varför.  

 

Vi har fått återställningsstöd från Scouterna.  

 

Vi behöver se över våra inkomster framöver eftersom några 

av våra stora inkomstkällor troligen kommer att försvinna. 

 

Aktivitetsbidraget  

 

 

 

 

Återställningstöd  

 

Framtida inkomster 

 

 

Nästa styrelsemöte blir den 12/8  

§ 9 

Nästa möte 

 

Ordförande Sibban förklarade mötet för avslutat. 

§ 10 

Avslutning  

 

Vid protokollet      Ordförande 

 

 

Elin Abelsson      Sibban Andersson 

 

 


